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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

„Újabb érdekvédelmi szervezet kell a sertéstenyészt őknek vagy inkább valód i

megoldások?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2013 volt a sertéstenyésztők számára a mélypont. A feketegazdaság tombolt, az éve s

forgalom nagyjából 40 százalékát tette ki, az állomány 3 millió egyed alá esett és a Kormány

semmilyen haj landóságot nem mutatott a változásokra. Egészen, míg a felcsúti polgármeste r

és gázszerelő meg nem jelent a területen, hiszen akkor kedvezőbbé kellett tenni a piaci

környezetet . Így csökkenthetett mára a sertéshús áfája 5 százalékra, melyet a Jobbi k

egyébként támogatott és reméli, hogy egyszer a Kormány hajlandó lesz belátni, hogy minde n

alapvető élelmiszer áfáját csökkenteni kell 5 százalékra . Visszakanyarodva a sertés ágazatra, a

Kormány másik, kevésbé érdemi lépése, hogy létrehozatta a Magyarországi Sertéstenyésztők

és Sertéstartók Szövetségét a centralizáció és a szokásos „személyes felügyelet” jegyében . Ez

természetesen a gazdáknak nem'tetszett. Sokak véleménye szerint ugyanis teljesen feleslege s

még egy újabb szervezetet létrehozni, abba beleerőszakolni mindenkit, hogy aztán újabb

tagdíjak és fideszes ráhatás mellett, ne történjen semmi . Az említett szervezet elnök e

egyébként az a Horváth István, aki a mez őgazdasági'bizottság alelnökeként is tevékenykedik .



Mikor számíthatnak érdemi változásokra a magyarországi sertéstenyészt ők? Mikor

érvényesülhetnek minden magyar sertéstenyésztő érdekei, nem csak Mészáros L őrincé?

Miért volt szükség egy újabb érdekképviselet létrehozására ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 02 .
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